
Zápis ze zasedání představenstva SVPZP, o. s., ze dne 22. 05. 2013 konaného 

v sídle společnosti ERILENS s.r.o. 

 

Přítomní členové:  

Předsedkyně představenstva:  Šárka Dvořáková 
Místopředsedkyně představenstva: MUDr. Jana Rejmontová 
Člen představenstva:   Mgr. Přemysl Vlach 
Člen představenstva:    Ing. Mgr. Kamila Walková 
Člen představenstva:    Miroslava Krůdlová 
 
Omluvení členové: ing. Eva Tichá, ing. Tichý Pavel, Mgr. Jura Michal, 

Jakubský Zdeněk, Kotík Petr 
      
Hosté:     Blanka Nováková  - PATRON Bohemia a.s. 
 

Předsedkyně představenstva přivítala přítomné členy a zahájila zasedání v 10 hodin. 

Zasedání se zúčastnilo celkem 5  členů. Představenstvo bylo usnášeníschopné. 

1) Předsedkyně představenstva shrnula vývoj týkající se problematiky přiřazování správné 

sazby DPH k jednotlivým ZP. Bylo konstatováno, že stále není jasná situace v případě 

kompresních punčoch a stropních systémů. Byla řešena otázka vhodnosti a účelnosti 

vytvoření právního rozboru ze strany AK Marečková týkající se problematiky kompresivních 

punčoch pro společnost MAXIS a.s. namísto podání žádosti o závazné stanovisko. 

Bylo rozhodnuto, že předsedkyně představenstva bude konzultovat s představiteli 

společnosti MAXIS a.s. jestli nebude vhodnější a levnější požádat k dané věci o závazné 

stanovisko. 

Přijato jednomyslně 

Rovněž bylo dohodnuto, že Mgr. Přemysl Vlach připraví kvalifikovaný dotaz na GFŘ případně 

MF týkající se problematiky DPH (Punčochy a stropní systémy). Návrh dotazu bude 

odesláním poskytnut dotčeným členům k připomínkám. 

Přijato jednomyslně 

2) Představenstvo konstatovalo, že o přijetí nového člena společnosti SAEGELING medicine 

technik s.r.o. bude rozhodnuto na příští členské schůzi. 

Přijato jednomyslně 

3) Bylo rozhodnuto, že příští členská schůze se bude konat 2. července 2013. Na členské 

schůzi bude mít přednášku Mgr. Král a to na téma nového zákona o ZP. 



Přijato jednomyslně 

Bylo rozhodnuto, že jednotliví členové budou požádáni o zaslání svých dotazů na Mgr. Krále 

týkající se problematiky nového zákona o ZP nejpozději do 25. června 2013, tak aby se na ně 

mohl Mgr. Král připravit a kvalifikovaně odpovědět.  

Přijato jednomyslně  

4) Proběhla diskuze  poslední verzi nového zákona o ZP. Rozebírána problematika registrací a 

notifikací. Zdůrazněna potřeba vhodnější úpravy registrace nových ZP v období od účinnosti 

zákona do vydání prvního opatření obecné povahy (přechodná ustanovení). 

Představenstvo bere na vědomí  

5) Bylo rozhodnuto, že další schůze představenstva se bude konat v měsíci září 2013 

(konkrétní datum bude určeno).  

Přijato jednomyslně 

6) Proběhla diskuze na téma autosedaček a poskytování příspěvku na zvláštní pomůcku. Je 

potřeba provést změnu ve vyhlášce 388/2011 Sb., tak aby bylo možné přispívat na speciální 

autosedačky. Bylo rozhodnuto, že Mgr. Vlach připraví ve spolupráci s paní Novákovou návrh 

na změnu.   

Přijato jednomyslně 

Předsedkyně představenstva poděkovala všem zúčastněním a ukončila zasedání ve 14 hodin. 

 

Zapsal: Mgr. Přemysl Vlach 

Ověřil: Šárka Dvořáková  

 

 

 

 

 

 


